

CCNr

CCNr

Key	Format	CND	Description	Beschreibung
CCNr	n..19	M	Credit card number for credit card payments. It can be filled: • either with the real credit card number (PAN) • or with the pseudo card number that you have received previously in a Paygate response in parameter PCNr.  With 3-D Secure 2.x the CCNr (PAN or PCNr) is sent as card.JSON.  We recommend to use "Hosted Payment Page" or Credit Card Form (paySSL) for simplified PCI DSS certification and usage of PCNr.	Kreditkartennummer für Kreditkarten-Zahlungen. Es kann wahlweise übergeben werden: • entweder die richtige Kreditkartennummer (PAN) • oder die Pseudokartennummer, welche Sie zuvor in einer Paygate-Antwort als PCNr erhalten haben.  Mit 3-D Secure 2.x wird die CCNr (PAN oder PCNr) im card-JSON gesendet.  Wir empfehlen die Verwendung der "Hosted Payment Page" oder des Kreditkartenformular (PaySSL) sowie Übergabe der PCNr zur vereinfachten PCI DSS Zertifizierung.